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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 
održane 07. svibnja 2015. godine (četvrtak), 

u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 
   
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća grada Pule-
Pola (IDS-HNS-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao.   
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika.  
Obavještava da je vijećnik Danijel Ferić, opravdao svoj izostanak sa sjednice. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata 

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI  

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI  

4. MARKO MARTINČIĆ  IDS-HNS-ZELENI  

5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI  

6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI  

7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI  

8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI  

9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  

10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI  

11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI  

12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  

13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI  

14. LUKA BLAGOVIĆ  IDS-HNS-ZELENI  

15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HR  

Umj.P.Grbin-ostavka-
Odsutan 

16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HR  

Umj. R.Cvek-mir.mandata 

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HR 

Odsutna 

18.  IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HR 

 

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HR 

 

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HR 

 

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HR 

Umj.M.Galo-mir. Mandata 

22. BRUNO NEFAT LADONJA  

23. MAURICIO LICUL  LADONJA  
24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS  
25.  JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS  

 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, predsjednik 
utvrđuje da je prisutno 23 od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
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OSTALI PRISUTNI: 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule,  
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika,  
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
IVAN KLARI Ć, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu,  
ELVIRA KRIZMANI Ć MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti,  
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
NIKOLINA RADULOVI Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula,  
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula, 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula,  
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula, 
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula, 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula,  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU pučkog otvorenog sveučilišta Pula, 
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula,  
ERIK LUKŠIĆ, ravnatelj JTD Pula Sport d.o.o. 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula,  
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala, 
MARIZA KOVA ČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrti ći Pula, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin TIN Pula-Pola, 
KLAUDIO KARLOVI Ć, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 
ROMANA Di GIUSTO i MLADEN KARDUM,stručni izrađivači plana-tvrtka Urbanistica d.o.o.. 

 
PREDSJEDNIK POZDRAVLJA: 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE, gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Fabrizia Radina  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA (Gordana Jeromela-Kaić-opr.) 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale GOSTE  
 
PRELAZI SE NA UTVR ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

Poziv s materijalima za 15. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 29. 
travnja 2015. godine.  

Materijali i prijedlozi akata dostupni su na tabletu i na web stranici Grada Pule.  
Za sjednicu su dostavljena: 

- Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća (Odbor za statut, Odbor za prostorno 
uređenje, Odbor za plan i financije i Odbor za razvoj) 
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Vijećnicima na znanje 29. travnja 2014. godine dostavljeno je, temeljem članka 57. 
stavak 3. Zakona o proračunu, Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava 
proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec ožujak 2015. godine, te je 07.05.2015. 
dostavljeno i Izvješće za travanj 2015.  

 
U pogledu dnevnog reda nije bilo zahtjeva za izmjenu i dopunu, pa stavlja na glasanje 

dnevni red 15. sjednice Gradskog vijeća od 29. travnja 2015. godine, sa 10. točaka, te nakon 
glasanja predsjednik utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 

za 15. sjenicu utvrdilo slijedeći  
 

  
D N E V N I R E D 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 14. sjednice Gradskog vijeća od 08.04.2015. godine  
3. Donošenje Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja „ICI – Istra 

cement   
 international Pula“ 
4. Donošenje Odluke o izradi dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule  
5. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2014. godinu 
6. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2014. godinu 
7. Donošenje: 

a) Odluke o otpisu zatezne kamate na glavnicu duga za Dimitrievski Miroslava 
b) Odluke o otpisu zatezne kamate na glavnicu duga za Barukčić Deboru 

8. Donošenje Odluke o prihvaćanju Prijedloga Izjave o preuzimanju poslovnog udjela u 
Društvu Pula Parking d.o.o., Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke 
o izmjeni Izjave o osnivanju Pula Parking d.o.o. te Izjave o osnivanju Društva s 
ograničenom odgovornošću Pula Parking d.o.o. 

9. Donošenje Odluke o osnivanju i prijenosu prava građenja u korist Istarske županije radi 
izgradnje Turističko-ugostiteljskog centra kompetencija Pula  

10. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Županijskog suda u Puli-Pola 

 
 
 
 
 
 
AD – 1  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
 
MARKO MARTIN ČIĆ: 

Gospodine predsjedniče, gospodo vijećnici. 
Svoje pitanje upućujem direktoru JTP Plinare d.o.o., gospodinu Deanu Kocijančiću, a 

radi se o radovima na plinofikaciji, konkretno o radovima u centru grada Pule. Naime, što se 
tiče radova  plinofikacije grada Pule, dakako da je to jedan važan i obiman projekt na kojeg 
svi skupa moramo biti ponosni, ali uz ponosni i određene koristi. Ja o tome ne bih govorio.  
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Međutim, ovo što sam napomenuo što se tiče radova u samom centru nam ne može biti 
baš i na ponos samoga projekta. Naime, moje pitanje upućujem gospodinu Kocijačiću: kojom 
se to dinamikom radi, odnosno kako se radi, jer gledajući ono što se dešava, posebice u 
samome centru oko Tržnice, u Flanatičkoj, Adžinoj ulici itd., mislim da se takve dinamike bi 
se postidjeli i stari antički građevinari kada kažem u smislu organizacije radova. 

Što se dešava ?  
Dešava se to da se iskopaju kanali, vrlo brzo se iskopaju, nakon toga ostaju nekoliko 

dana otvoreni, pa onda dolaze oni koji postavljaju plinovode i oni isto obave svoje, nakon 
toga se zatrpava i kao tada se pušta promet. I dešava nam se to da cirka 15, 20 dana, mjesec 
dana, ostaje sve onako kako je zaprašeno. Znači, da završna faza, druga firma koja radi 
završne radove, asfaltiranje i slično i uređenje, nastupa ja ću reći po mojoj osobnoj ocijeni, 
negdje gotovo kada ih je volja, odnosno kada imaju vremena. Mislim da sa naše strane, 
pogotovo sa strane Plinare i samoga grada, da to nije u redu, time više što se to odvija u 
samom krugu Tržnice. Vidimo da je tamo prašnjavo, da je nikakvo, tada rade kako rade, 8 
sati, možda rade malo kasnije. Međutim, ne radi se na način kako bi se trebalo raditi. Ja bih 
predložio da se dinamički planovi revidiraju. Ne znamo tko je nadzorni organ i tko to sve 
koordinira. Međutim, ovakva koordinacija zasigurno, ja ću ponoviti, ne može nam biti na 
ponos. 

 Predlažem da se to uistinu zgotovi i pitam: da li će to sve skupa biti zgotovljeno u 
samome centru prije same turističke sezone, jer ovako možemo ući i u samu sezonu i ne biti 
zgotovljeni, a to nam zasigurno nije cilj. 

Hvala vam lijepa.  
 

ROBERT CVEK: 
Zahvaljujem gospodinu Marku Martinčiću. 
Gospodine Kocijančiću izvolite, imate riječ.  
 

DEAN KOCIJAN ČIĆ: 
 Poštovani predsjedniče, cijenjeni gospodine Marko Martinčiću i ostali članovi Vijeća. 
 Danas kad me tako nešto pitate osjećam se kao u filmu Zelena milja. Evo, fali nam još 
negdje kilometar, čak i manje, oko 900 i nešto metara do kraja plinofikacije Pule, kada će 
naša plinosprema od 1912. godine, koja je u funkciji, postrojenje je od 1968. godine u 
funkciji, otići u povijest i kada će naš grad imati prirodni plin koji smo toliko dugo čekali još 
od 8o-tih godina kada su pronađene u sjevernojadranskom polju prve molekule prirodnog 
plina.  
 Što se tiče same dinamike i posljednji kilometar, sigurno se slažete sa mnom da je to 
možda najgori kilometar, jer se zbiva u samom centru grada gdje naši građani svakodnevno 
obavljaju svoje aktivnosti, odlazak na tržnicu, u šoping, gdje je i sam promet i regulacija 
prometa jako teška. Možemo reži da uvijek može bolje, uvijek može gore. Što se tiče naloga 
kojeg smo primili od Gradonačelnika da se radi subotom, nedjeljom i praznikom, nismo radili 
na 1. maj, zamolili su me građevinari jedan dan pauze, jer ipak tri, četiri tjedna takvog tempa, 
ima dosta stvari koje lome koplja i onda se mogu desiti neke stvari. 
 Pokušat ću vam kratko reći dinamiku koju još imamo do kraja radova. 
 Plan da zagasimo proizvodnju gradskog plina je 1.06.2015. godine. Sada gasimo 
kompletno postrojenje, ono ide u povijest i čeka nas jedna faza isplinjenja cijelog sustava 
kada će biti u našem gradu, ali to ćemo putem medija objaviti da se ne bi netko prestrašio 
zašto na plinospremi gore dvije baklje, zašto u centru grada gori jedna baklja, zašto na Verudi 
Porat gori druga baklja. To je proces samog gašenja postrojenja. 
 Proces Flanatičke ulice je kompleksan bio proces. Mi smo se ovdje prvi put odlučili na 
jedan način kroz postojeću cijev koja je FI 150 provlačiti jednu manju cijev FI 90, polietelen. 
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Ne bi bio problem da je samo provući. Problem su priključci. Za svaki priključak se mora 
iskopati, odrezat, jer inače kako ćete rezati čeličnu cijev ako je unutra plastika, rastopit će se 
bilo kojim uređajem. I zato to jest tako malo kompleksan zadatak. Provukli smo zadnju 
dionicu. Prvu glavnu dionicu smo provukli od slastičarne Čarli do Mlinara prošli četvrtak, a 
prekjučer smo provukli zadnji dio od Mlinar do Zagrebačke banke i Ciscutijevu. 
 To je manje više sve zatrpano, sve zgrade su već dobile plin, osim 3 zgrade. Danas se 
započelo sa armirano-betonskom pripremom podloge i sutra nastupa kamenoklesarsko 
popločenje istim kakvim i je. 
 Što se tiče same Ulice Kastropole, ona je jednosmjerna, puna arheološlih nalazišta. 
Odlučili smo se da kopamo po istoj trasi s famoznim bajpasom, koji ide preko javnog Wc-ea 
na Giardinima. I do njenog završetka potrebno je još 163 metra. Još imamo jedan dio u 
Anfiteatarskoj ulici za riključak Hotela Amfiteatar, koju ćemo isto provući, ali moramo samo 
preći raskršće. I preostaje dio Kandlerove ulice od Komunalne palače do kraja. Taj dio ćemo, 
jedno 40 do 50-tak metar otkopati, a ostalo ćemo probati provući, kao što smo provukli, 
nadajmo se, Flanatičku ulicu. 
 Što se tiče afaltiranja, asfalti idu svojim tokom. U nedjelju će biti afaltirana 
Zmareglieva i Dobrilina ulica, ako se na varam, a do utorka, srijede, bi trebala biti gotova i 
Švalbina ulica. Preostaje nam još jedno 200-stotinjak metara plinovoda na Monte Zaru da 
spojimo Dječji vrti ć na Monte Zaru, što nismo htjeli ranije. I jednostavno ima puno pitanja i 
novinara i ljudi koji rade zašto sada, zašto nismo mogli to na jesen, zašto to nismo mogli prije. 
Da smo išli prije ostao bi Dječji vrti ć Rin Tin Tin bez plina, jer kada smo prerezali Ulicu 
Sergijevaca cijela Flanatička nam je pala, ostala je kompletno bez plina, odnosno sa sasvim 
dovoljno plina da smo morali pod hitno sve isključiti. Da smo išli u zimskim periodima 
ostanemo bez grijanja. Da smo išli na jesen, naša proizvodnja danas radi 15 minuta dnevno. 
To su ogromni troškovi za 800 kubika dnevno koliko je današnja proizvodnja gradskog plina. 
Danas sam zabranio dečkima da uopće proizvode plin, jer što se dešava.. Mi uvijek držimo 
plinospremu pri vrhu i kako je vrijeme zatoplilo, umjesto da pada, plina izgleda da ima sve 
više. Vi ste gospodine Martinčiću tehničar (tehničke struke) pa znate da plin ovisi o 
temperaturi, što je temperatura veća, volumen raste. Tako da i ona u biti umjesto da pada, 
raste. To je problem kada imate malu potrošnju, a zalihu velike. 
Sa ove govornice mogu reći da će negdje do 1.06., 05.05.2015. godine svi radovi biti gotovi, 
jer će biti tada početak gašenja proizvodnje gradskog plina i distribucija opskrbe gradskog 
plina gotovo Molimo svih, ne samo vas, nego sve građane grada Pule na strpljenje. Ostaje 
nam još posljednja milja, kako bismo mi rekli, ili posljednji kilometar ili već možemo reći u 
metrima. A da smo mogli možda i prije biti gotovi, mogli smo biti gotovi i prije. Bili bismo 
gotovi da se nije radila Riva, da se nije radi kružni tok, kada nismo mogli raditi Ulicu 
Marsovog polja ili Medulinsku ulicu, a mi smo uvijek nastojali da sve to zajedno s Gradom 
koordiniramo i da sve prođe u najboljem redu.   Zahvaljujem.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Kociiančiću. 
 Gospodine Marko Martinčiću izvolite, imate riječ. 
 
MARKO MARTIN ČIĆ: 
 Sa izvješćem dakako da se možemo složiti da su problemi, ali probleme je trebalo 
očekivati i po meni se trebalo ipak bolje organizirati. Drago mi je da će biti do 1.06.2015. 
godine radovi gotovi. Nadam se da će radovi biti gotovi do 1.06.2015. godine, ali nikako ne 
mogu biti zadovoljan sa time, jer kako sam rekao, postoji veliki raskorak u fazama da se čeka. 
Naprosto tu, direktore, teško da me možete uvjeriti, upravo zato što znam kako se vode 
radovi, i sam osobno vodim radove,  tako da se sa time ne mogu složiti. Jano nije moglo biti 
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primjerenije i na primjereniji način i na zadovoljstvo sviju nas, pa vjerojatno danas ne bismo 
tu o tome razgovarali. I opet pozivam na to, ne znam tko vodi nadzor, ali bi trebalo voditi 
dinamičko financijske planove bi trebalo to voditi svakako čvršće u skladu sa planovima to se 
tiče rokova i financija.  
 
ROBERT CVEK: 

Zahvaljujem gospodinu Marku Martinčiću. 
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Janko Žužić. 
 

JANKO ŽUŽI Ć: 
Dobar večer svima. 
Moje pitanje bilo bi namijenjeno gospodinu Gradonačelniku Borisu Miletiću. 
Svi znamo da palijativna skrb u Istri djeluje već 10 godina, a u zadnje 3 godine djeluje 

i mobilni tim u kućama bolesnika. Znamo da nam je potreban hospicij za one koji uistinu 
najviše trebaju skrb. Oko 300 bolesnika godišnje je od 1500 koji trebaju skrb. A od prošle 
godine prema novinskim zapisima Biskupija je spremna graditi hospiciji. Grad i Županija su 
pokazali spremnost za osiguranje zemljišta na kojem bi se gradio hospiiji. Međutim, Biskupija 
bi gradila na svom zemljištu, ali nije to moguće zbog GUP-a, pa me interesira što je u zadnjih 
šest mjeseci učinjeno po tom pitanju. Hvala.  
 
ROBERT CVEK ; 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć: 
 Poštovane vijećnice, poštovani vijećnici, dobar dan, buon giorno a tutti. 
 Mi jesmo u zadnjih šest mjeseci u više navrata razgovarali sa Biskupijom upravo u 
cilju pronalaska optimalne lokacije. I ono što smo zajedničkog stava to je jednako tako i 
Biskupija prihvatila, koja je voljna i želi to napraviti i hvala im na dobroj volji, da se to 
pokuša smjestiti upravo u okvirima buduće nove bolnice. Na toj lokaciji postoji zemljište koje 
ima prostorno – plansku namjenu takvu da se može iskoristiti. Mislim da upravo Biskupija, 
Grad, Županija i Opća bolnica Pula, u suradnji sa Centrom, odnosno Timom za palijativnu 
skrb, koji su se isto tako stavili na raspolaganje, mislim da rade hvalevrijedan posao i hvala na 
tome., da ćemo moći taj projekt privesti kraju. Biskupija je spremna to i financirati i nakon 
toga upravljanje prepustiti lokalnoj zajednici. Oni bi to izgradili, a nakon toga to prepustili 
Gradu.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
 Gospodine Žužiću izvolite, imate riječ. 
 
JANKO ŽUŽI Ć: 
 S obzirom da znamo da je hospicij potreba pulskih najtežih bolesnik i njihovih obitelji, 
imamo još jedan aspekt, a to je zapošljavanje. Prema tome mislim da to dogovaranje bi 
trebalo malo požuriti u ovo krizno vrijeme kada znamo da je svako rano mjesto dobrodošlo.  

Imam jedno potpitanje: koliko točno trebate vremena da osigurate bolesnicima skrb, 
zaposlenicima posao, a financije koje vam stoje na raspolaganje da iskoristite. 
 
ROBRT CVEK: 

Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
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BORIS MILETI Ć: 
Mislim da je realno u ovoj godini pripremit svu potrebnu projektnu dokumentaciju i da 

je realno u idućoj godini hospiciji realizirati, izgraditi. A što se tiče zapošljavanja tu jeste u 
pravu, međutim, moramo biti svi skupa svjesni da će to opet biti javni izdatka. To nije privatni 
sektor koji stvara nove vrijednosti, već je to upravo trošak javnog sektora, jer tako nešto će 
sigurno koštati. Međutim, s druge strane sigurno je da takvi bolesnici imaju pravo na skrb i da 
taj trošak je apsolutno opravdan i da ga mi moramo kao takvog osigurati. 

 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodine Gradonačelniče.  
 Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Bruna Jovanović.  
 
BRUNA JOVANOVI Ć: 
 Poštovani, dobar dan svima, buon giorno a tutti i presenti. 
 Moje pitanje bih postavila gospodinu Damiru Prhatu, pročelniku Upravnog odjela za 
komunalni sustav i imovinu. 
 Naime, ja živim u Šijani, a tamo između zaobilaznice i dijela Vinkovićeve ulice, 
vjerujem da je većini poznato, nalazi se velika rupa, gdje je trebao biti izgrađen Centar, 
takozvani Pula gejt. Naravno, od toga nema ništa ni do danas, radovi su bili započeli, 
napravili su ogromnu rupu i tako je ostalo. Sada u toj velikoj rupi mi imamo bazen.. Naime, 
nakon kišnog dobra napuni se ta površina vodom, nitko to ne isušuje i ta voda se pretvara u 
stajačicu i s tim u svezi naravno razvijaju se insekti na tom području. To možemo mi vidjeti 
sada u našim stanovima ljeti komarce. 
 Sada molim gospodina Damira Prhata, ako ima neka saznanja da Grad Pula, obzirom 
da je to privatno vlasništvo, može na neki način intervenirati, odnosno da Grad Pula na neki 
način prsili vlasnike ili već njihove predstavnike, da barem se ta površina isuši ako ništa 
drugo, jer znamo tko prolazi tom Vinkovićevom ulicom da je ugrožen i promet na tom dijelu 
ulice. Zahvaljujem. 
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 
 
DAMIR PRHAT: 
 Gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici, dobar večer. 
 Kao što ste rekli to nije površina u vlasništvu Grada Pule ili javna površina, već je 
riječ o privatnoj nekretnini i tu su mogućnosti Grada Pule limitirane, a pogotovo s obzirom da 
je riječ o gradilištu gdje i Zakonom o gradnji propisano na koji način investitor mora to 
gradilište držati u stanju da ne ugrožava sigurnost ljudi koji se kreću u okruženju tog gradilišta 
i da sve ono što se tamo dešava na bilo koji način praktički negativno ne utječe na okolni 
prostor. Nažalost, situacija je tamo na lokaciji da se već dugi niz godina ništa ne dešava. Mi 
smo do sada nekoliko puta upozoravali vlasnika, odnosno investitore da moraju primjereno 
graditi to gradilište, da i prometnicu osposobe na način da se može prometovati s njom. 
Gradsko vijeće Grada Pule, kao što znate, prošle godine je dalo suglasnost o prijenosu 
ugovora o izgradnji infrastrukture na novog investitora. Očekivali smo da će taj investitor 
poduzeti konkretne korake na samoj realizaciji projekta, međutim, do danas se na toj lokaciji 
nije ništa desilo i sigurno da zbog toga svi skupa žalimo, ali ponoviti ću, naše je da 
upozoravamo investitore i vlasnika da se pridržava svih zakonskih odredbi kada je u pitanju 
navedena nekretnina i to ćemo činiti i ubuduće. 
 Hvala vam najljepša.  
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ROBERT CVEK: 
 Gospođo Jovanović izvolite, imate riječ.  
 
BRUNA JOVANOVI Ć: 
 Zahvaljujem na odgovoru i sviđa mi se to što je gospodin Damir Prhat rekao da će 
obratiti investitorima i nastojati da ipak na neki način to saniraju da ne bi trpjeli svi okolni 
stanari.  
 Zahvaljujem.  
 
ROBERT CVEK:  
  Zahvaljujem. 
 Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Radenko Ognjenović.  
 
RADENKO OGNJENOVI Ć: 
 Dobar dan svima. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje postavljam direktoru Pula Parkinga, gospodinu Branislavu Bojaniću. 
 Pitanje se odnosu u vezi točke dnevnog reda, te želim da nam direktor obrazloži ideju 
o reinvestiranju dobiti za 2014. godinu da možemo kvalitetno popraviti točku dnevnog reda.. 
 Drugo pitanje postavljam pročelnici Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
gospođi Vesni Sajić. 
 U materijalima koje smo dobili za 12. sjednicu Gradskog vijeća kada smo donijeli 
Odluku o povećanu prireza sa 7,5 na 12 %, navedeno je da će izmjenama i dopuna Zakona o 
porezu na dohodak prihodi u Proračunu Grada Pule od tog poreza na dohodak biti manji za 
otprilike 20.000.000,00 kuna. S obzirom da je protekao prvi kvartal tekuće godine želim da 
mi dostavite usporedne podatke za proteklu i ovu godinu svih stavki poreze i prireza da 
dobijemo točan uvid u punjenju Gradskog proračuna.  Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Ognjenoviću.  
 Gospodine Bojaniću izvolite, imate riječ.   
 
BRANISLAV BOJANI Ć: 
 Poštovani vijećnici, predsjedniče, Gradonačelniče. 
 Hvala vam na postavljenom pitanju i mogu reći da je ovo pitanje vrlo ozbiljno i 
zaslužuje ozbiljan odgovor. 
 Prvo bih vam pokušao objasniti što znači za Pula Parking, a onda što moramo imati na 
umu kada se odlučite na taj korak, jer taj korak nije jednostavan i nije banalan, kao što bi 
netko zamislio. 

 Dakle, osim redovne dokapitalizacije u posljednje 3 godine zakonom je 
omogućena i dokapitalizacija iz reinvestirane dobiti. Što to znači ? Povećanje temeljnog 
kapitala, osnažuje se poslovanje Društva, povećava se likvidnost i 4. omogućava se sukladno 
zakonu ulaganje u nove investicije. Priznali mi ili ne, Republika Hrvatska ima izuzetno moćne 
financijske zakone i Pula Parking se pridržava i zato smo tu gdje je.  
 Što treba imati na umu ? 
 Prvo, da bi se temeljni kapital povećao sa dobitkom potrebno je provesti reviziju 
financijskih izvještaja za 2014. godinu. Što to znači ? Revizor mora potvrditi da je financijski 
izvještaj fer i istinito prikazuje financijski položaj i rezultate poslovanja. Hajde da vam to 
objasnim na primjeru.  
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 Dolaze dva gospodina u banku. Jedan dolazi u Poršeu, ima na sebi odijelo Kiton ili 
Pateksad, bos cipele, čovjek zvijer. Do njega gospodin prosječno obučen, možda u Kluzu 
kupio odijelo itd. Što će reći bankar? A ne, ovaj majstor koji je u Poršeu njemu ćemo 
omogućiti kredit i dat ćemo njemu sve. Ali, dolazi revizor pa kaže, majstore odijelo Kina, što, 
kopija, cipele nula bodova, rentacar auto. E tu je taj revizor koji pokazuje, a ovaj gospodin 
prijeko ima vrhunsku firmu, svaka čast, njemu treba dati taj kredit. Tome služi revizor. I Pula 
Parking je normalno proveo tu reviziju. Znači, mi smo ti koji smo se u Kluzu obukli.  

 Dakle, tko može razmišljati o reinvestiranju ? Gospodo, jedino i samo ako ste odlikaš. 
Ukoliko ste od prije obveznici revizije tada nema suvišnih pitanja. Ukoliko se do sada niste 
susretali sa revizijom vašeg poslovanja, ali imate uredno računovodstvo i uredno vodite 
poslovanje, nema razloga da se ne odlučite na registriranje i provedete reviziju poslovanja. Mi 
smo takvi. Međutim, ako vam je računovodstva zadnja rupa na svirali, a plaćanje poreza viša 
matematika, nemojte ni pomišljati da uđete u cijeli postupak.  
Drugo, u dogledno vrijeme možete očekivati porezni nadzor, to je normalno, da se vidi ako je 
revizorima možda nešto pobjeglo. 
 Porezni nadzor nije bauk i jedino ukoliko se knjige vode uredno, a onda to nije priča kojom 
se plaše mala djeca.  
Treće, sve ovo o čemu smo mi sada pričali nešto i košta, bez onih odjela o Kini što smo 
pričali. 
Revizija košta o veličini posla. Tarifa nije propisana, ali najjeftinije rješenje nije nužno i 
najpovoljnije. Košta javni bilježnik koji provodi dokapitalizaciju ovisno o iznosu iste. Na 
kraju dokapitalizacije dobar potez, ukoliko se radi o većim iznosima dobitka, gdje su troškovi 
postupka znatno niži od same porezne uštede. Gledano na dulji rok ovakvi potezi porezne 
politike će se moći daljem razvoju i priznavanju računovodstvene struke, a i motivirati 
poduzetnike da koriste porezne olakšice. Gospodo, mi u Pula Parkingu smo to proveli. Hvala.  
   
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Bojaniću. 
 Gospođo Sajić izvolite, imate riječ.  
 
VESNA SAJIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Vezano za pitanje naplate poreza i prireza na dohodak kod donošenja Proračuna rekli 
smo da je naša procjena da će biti smanjenje temeljem izmjena Zakona o porezu na dohodak 
cirka 20.000.000,00 kuna. Pri donošenju planirano je da će se navedeni iznos riješiti na način 
da smo smanjili rashode za trećinu, da se izmjenama prireza na dohodak trećina navedenog 
iznosa će se nadoknaditi, a također i da će se i kompenzacijskim mjerama slijedeća trećina.  
 Što se tiče ostvarenja prihoda s obzirom da su sada prošla 4 mjeseca imamo ukupne 
podatke za 4 mjesec, nemamo još raspored, jer Fina dostavlja 5. radni dan u mjesecu podatke. 
Za prva 4 mjeseca porez i prirez na dohodak je manji u odnosu na prošlu godinu 1.941.000,00 
kunu. Do kraja godine ako bude ovakva dinamika ostvarit ćemo plan kako smo planirali, 
odnosno sa ukupnim smanjenjem kako je i predviđeno Proračunom. 
 Što se tiče samog rasporeda imamo podatke za prva 3 mjeseca. Ukupno brutto naplata 
poreza na dohodak u našem gradu je manja za 4.112.000.,00 kuna. Grad je u prvom mjesecu 
dobio manje milijun kuna. Međutim, sada je ukupno za prva 4 mjeseca manje 1.91.000,00 
kuna. Trebamo vidjeti još i povrat poreza na dohodak. Kada budu krenule godišnje prijave, s 
obzirom da se povećao udio Grada u porezu na dohodak, onda će biti i veći teret na samom 
Gradu.  
 Prema našim procjenama procjenjujemo da će onaj dio koji smo planirali da će se tom 
dinamikom i ostvariti. 
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospođi Vesni Sajić.  
 Gospodine Ognjenoviću izvolite, imate riječ.  
 
RADENKO OGNJENOVI Ć: 
Zahvaljujem na odgovoru., samo bih molio gospođu Vesnu Sajić da mi to dostavi u pisanoj 
formi. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Ferenčić.  
 
GORDANA FERENČIĆ: 
Dobar dan svima, buon giorno a tutti.  
Ja imam jedno pitanje za direktora Herculaneu u svezi čišćenja korova na kružnom toku 
Šijana.  
Poštovani, nedavno smo mogli čuti kako će Pula Herculanea uskoro krenuti s aktivnostima na 
čišćenje i sanacije postojećeg stanja na kružnom toku u Šijani, kako bi područje bilo spremno 
prije početka radova na izgradnji sustava recencija Zanima me kada će se početi s radovima 
čišćenja i kako će se rotor urediti prije nastupa ljetne turističke sezone.   Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala.  Gospodine Igor Stari izvolite, imate riječ.  

 
 

IGOR STARI: 
 Dobar dan svima. 
 Mi ćemo tretirati korov koji se može vidjeti na rotoru u Šijani. Čekamo da vegetacija 
dosegne svoj maksimum, barem tako kaže struka, a onda ćemo ga tretirati određenim 
sredstvima i pustiti jedno petnaestak dana da to prođe u sam korov da bismo ga totalno 
uklonili sa rotora. Time bi se sam rotor doveo u stanje da je pokošen, odnosno mi ćemo ga 
malo poravnati. S obzirom da se za tri mjeseca očekuje početak radova na izgradnji recencija, 
mislim da u ovom trenutku nema smisla ulagati u neke daljnje aktivnosti, nego da jednostavno 
pripremimo radove. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala.  
 Gospođo Ferenčić izvolite, imate riječ.  
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Hvala. Zadovoljna sam odgovorom. 
 
ROBERT CVEK: 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Bruno Nefat. 
 
BRUNO NEFAT: 
 Poštovani vijećnici, poštovani predsjedniče, ja bih imao dva pitanja. 
 Prvo pitanje je upućeno gospodinu Damiru Prhatu, a drugo gospodinu Deanu 
Kociiančiću. 
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 Naime, radi se o tome da je iz vidljivih objavljenih akata gospodina Gradonačelnika, 
imenovao Povjerenstvo o uređenju, između ostalog, i De Villeovog uspona, obzirom da je to 
nešto što već 3 godine se zalažem, konačno se prizemljilo, napravljen je projekt, osigurana su 
sredstva, pitanje za jednog i drugog, da li u sklopu plinofikacije se De Villeov uspon 
plinoficira da ili ne sada, ako ne da li se može dati garancija da će se Devilov uspon 
plinoficirati kasnije i nekako to, Noć muzeja slijedeće godine, ako ništa drugo privesti u neku 
svrhovitu funkciju, u nekom obliku koji bi bio prihvatljiv za kretanje ljudi.  
 Drugo pitanje isto tako za gospodina Damira Prhata i za gospodina Igora Škatara. 
Postavio bih još jedanput pitanje: da li je moguće da mi na Rivi na cijelom obuhvatu 
zapadnog grada možemo organizirati jednu autobusnu liniju i koji su to ogromni 
infrastrukturni, ne znam koji problemi, koji nas onemogućavaju da imamo javno 
prometovanje po Rivi do križanja semafora kod Uljanika.  
 
ROBER CVEK: 
 Gospodine Kocijnačiću izvolite, imate riječ.  
 
DEAN KOCIJAN ČIĆ: 
 De Villeov uspon, neodređeni usponi koje smo radili u zadnje vrijeme sa Gradom, 
kada je Grad mijenjao infrastrukturu, to su rijetki usponi koje smo radili. Mislim da Devilov 
uspon nema plin, a imati će plin kada budemo Herculanea, Vodovod i Grad išli zajedno. Za 
plinovod to bi značilo ogromno opterećenje, tamo nema ni jednog potrošača, koliko se meni 
čini. Sada ste me ovako uhvatili ac hoc. Znam da Uspon Franje Asiškog ima jedno 7 ili 10 
potrošača plina, ti usponi malo su mi se pobrkali, kod salona Vjenčanica da ima 3 potrošača i 
tamo je polietilenska mreža. Svugdje gdje je polietilenska mreža smo pustili plin. Onima koji 
je cjevovod od sivog lijeva, ako nema potrošača nismo išli rekonstruirati mrežu, jer to bi bilo 
preveliko opterećenje i zbog potencijalnih arheoloških nalazišta.  
 
ROBERT CVEK: 
 Odgovor na drugo pitanje dati će gospodin Igor Škatar. 
 
IGOR ŠKATAR: 
 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, dobar dan svima. 
 Mislim da je to pitanje bilo postavljeno prije pola godine, možda i nešto više. 
Odgovorili smo na njega. Ne mogu dobiti autobusnu liniju na cijelom tom području. Prvo je 
uređeno prije godinu dana u Ulici Starih statuta, time smo izbili u Splitsku ulicu i sva ona 
zaostajanja koja smo imali u suradnji sa Gradom Pulom, odnosno nadležnim Upravnim 
odjelom, a nakon toga i duž cijele Rive, proći cijeli taj pojas do samog Disco cluba Uljanika 
praktički nemate niti jednog ugibališta. Da bi se išta moglo napraviti prethodno je sukladno 
zakonskim Pravilnicima potrebno napraviti kako treba autobusno ugibalište. To je jedan dio 
priče. 
 Drugi dio priče. čak i kad bi autobusno ugibalište bilo, mi ovog trenutka ništa od toga 
ne bismo mogli napraviti, jer autobusa za taj dio nemamo. Na nekoj sjednici Gradskog vijeća 
ja se nadam da ćemo razgovarati o osuvremenjivanju voznog parka, jer ovu situaciju sada 
moramo izgurati do nabavke novih autobusa.  
 Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodinu Škataru. 
 Gospodine Nefat izvolite, imate riječ.  
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BRUNO NEFAT: 
 Hvala direktore na obavijesti koju ste mi dali, ali gospodin Prhat nije još odgovorio ni 
o se tiče Devilovog m uspona, a niti što se tiče ugibališta.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodin Kocijančić vam je odgovorio. 
 
BRUNO NEFAT: 
 Gospodin Kocijančić ne može odgovoriti na pitanje iz nadležnosti gospodina Damira. 
Prhata. Gospodin Prhat mora odgovoriti zašto nema ugibališta. 

 A što se tiče Devilovog uspona, htio bih samo radi operacionalizacije nešto reći. 
Naime, ponavljam, Devilov uspon se čeka već 5 godina da se pristupi, projekt postoji, 
osigurana su sredstva. Ja samo pitam: da li se može garantirati da će se do slijedeće Noći 
muzeja, to je prvi mjesec 2016. godine taj Devilov uspon biti uređen, jer je tamo mračno i 
ljudi padaju razlomljenim nogama i savinutim prstima.  Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 

Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 
 
DAMIR PRHAT: 
 Zahvaljujem. 
 Ja ću ipak odgovoriti na dio pitanja. 
 Provedba natječaja za naše projekte, Devilov uspon, Ulica Saliž u Štinjanu su pri 
kraju. Vjerujem da ćemo vrlo brzo imati odluku o samom izvođaču radova i očekujemo da 
ćemo nakon turističke sezone krenuti u rekonstrukciju i realizaciju tih projekata. I kada se 
budu ti projekti realizirali sigurno da ćemo voditi računa o tome da se sva infrastruktura koja 
se nalazi na tim lokacijama zamijeniti, da se nova kao takva i postavi.  
 Što se tiče samih ugibališta i autobusnih stajališta to kontinuirano dogovaramo u 
koordinaciji sa našim TD Pulapromet i prema određenim potrebama i mogućnostima 
uspostavljamo i nova stajališta, ali isto tako izgrađujemo i nova autobusna ugibališta, kao što 
je bio direktor naglasio da smo ogradili novo ugibalište u Ulici Starih statuta.  Zahvaljujem. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Damiru Prhatu. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Luka Blagović. 
 
LUKA BLAGOVI Ć: 
 Zahvaljujem, predsjedniče, lijep pozdrav svima. 
 Moje pitanje ću uputit pročelniku Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
gospodinu Damiru Prhat.  
 Naime, usporedno s plinofikacijom u Puli u samom središtu grada odvijaju se radovi 
na sanaciji prometnica i dio stanovnika možemo biti zadovoljni kako pojedine ulice danas 
izgledaju. Međutim, ono što me zanima je dokle se stiglo sa radovima u Dobrilinoj i Švalbinoj 
ulici, konkretno i kada bismo mogli očekivati završetak radova. 
 Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBRT CVEK: 
 Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 
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DAMIR PRHAT: 
 Da nastavimo diskusiju koju je započeo direktor Kocijančić. Sigurno da radovi u 
centru grada Pule koji se odvijaju u zadnje vrijeme izazivaju dosta nezadovoljstva. Međutim, 
plinofikacija se bliži samom kraju i vjerujem da ćemo nakon toga svi odahnuti i da ćemo 
imati uređen grad i da će cijeli centar imati sasvim jedan drugi izgled, Do sada sve ono što 
smo uredili, pokušali smo urediti cjelovito, sanirati sve one prometnice koje su do sada bile, 
moram reći, u izuzetno lošem stanju. Sve radove koje smo izvodili, izvodili smo na način da 
prometnice saniramo, asfaltiramo u punoj širini. Nogostupe smo asfaltirati gdjegod je to bilo 
moguće, ugrađivali smo rampe za osobe s invaliditetom i smanjenom pokretljivošću, što je 
donekle i usporilo određene radove. A ukoliko ste danas prošli tim dijelom grada vidjeli ste da 
se radovi intenzivno odvijaju i u Švalbinoj ulic,i gdje se upravo, s obzirom da je to jedan 
koridor između centra grada i Radićeve ulice, koja je isto tako pješački koridor, da se šire 
nogostupi, da se postavljaju novi dijelovi nogostupa, da se isto tako izmiču pojedini slivnici 
zbog toga i da uslijed tih nekih aktivnosti zbog toga možda i radovi kasne, ali želimo 
iskoristiti sada postojeće radove na plinofikaciji da stvarno sve te prometnice obnovimo što je 
moguće bolje. 
  Za ovaj vikend je planirano zatvaranje Dobriline, Dalmatinove i Smareglieve ulice, 
upravo kako bi se one asfaltirale u potpunosti. Očekujemo da će Švalbina ulica biti puštena u 
promet do utorka, najkasnije srijede zbog ovih radova koje sam prethodno spomenuo, prije 
svega, na postavljanju rubnjaka. Isto tako bih ovim putem volio spomenuti Palisinu ulicu s 
obzirom da je to isto jedan projekt koji traje već duže vremena. Danas smo imali isto tako 
intenzivne razgovore i sa voditeljem gradilišta u centru grada, ali isto tako i sa voditeljem 
radova u Palisinoj ulici. Radovi će se intenzivirati. Već drugi tjedan će biti izvršeni svi 
potrebni asfalterski radovi i očekujemo da će krajem tjedna, najkasnije početkom drugog 
tjedna, 18.05. i Palsina ulica u potpunosti biti puštena u promet, što znači da će biti realizirana 
i rekonstruirana sukladno projektnoj dokumentaciji, a za desetak do 15-tak dana biti će 
cjelokupan centar grada isto tako trebao biti cjelovito asfaltiran i primjereno uređen. 
 Zahvaljujem.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Blagoviću izvolite, imate riječ.  

/Luka Blagović: Zahvaljujem). 
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Roberto Fabris. 

 
ROBERTO FABRIS: 
 Dobar dan svima.  
 Moje pitanje postavljam pročelniku Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
gospodinu Damiru Prhatu. 
 Grad Pula među prvim je gradovima na našoj obali imao kupalište za osobe s 
invaliditetom. Godine 1999. napravljena je prva faza uređenja kada je napravljena rampa za 
ulazak u more, stepenice te tri sunčališta. 
 Tijekom prošle godine sanirano je u potpunosti rampa za ulazak u more i stepenice te 
su napravljeni novi rukohvati što je uvelike olakšalo ulazak u more osobama s invaliditetom 
koje se kreću invalidskim kolicima i osobama smanjene okretljivosti koje se kreću uz pomoć 
nekog drugog pomagala. 
 Izgradnja kupališta i njegovo potpuno uređenje predviđeno je u tri faze, no nakon 
donošenja Generalnog urbanističkog plana uređenja Valkane druge dvije faze u kojima je 
planirana izgradnja čvrstog objekta sa sanitarnim čvorom, kabinom za presvlačenje, tušem i 
spremištem, zatim postavljanje dizalice za spuštanje u more osoba sa najtežom vrstom i 
stupnjem invaliditeta te postavljanje javne rasvjete, nikada nisu provedene. 
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 Kupalište je tijekom zadnjih godina postalo, možemo slobodno reći, jako popularno, i 
uz domicilno stanovništvo, sve je više gostiju koji su osobe s invaliditetom. Uz osobe s 
invaliditetom, upravo na tom dijelu, sreću se velik broj osoba treće životne dobi 
 Moje pitanje glasi:»Kad će se krenuti u realizaciju druge i treće faze, to jest ako nije 
moguća izgradnja čvrstog objekta hoće li se pristupiti postavljanju kontejnera sa sanitarnim 
čvorom, kabinom za presvlačenje i spremištem, te izgradnja još nekoliko sunčališta, budući 
postojeća tri, obzirom na broj korisnika su nedostatna».  Hvala.  
 
ROBERT CVEK:  

Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.  
 
DAMIR PRHAT: 

Zahvaljujem se prije svega što ste spomenuli sve ove aktivnosti što smo provodili na 
kupalištu Valkane da bismo našim sugrađanima omogućili da se mogu tamo kretati i kupati. 
Sigurno da smo sve to napravili u suradnji upravo sa Društvom osobama sa tjelesnim 
invaliditetom, da ćemo sve buduće aktivnosti provoditi u koordinaciji sa tim Društvom i sa 
osobama kojima su takvi sadržaji potrebni. Za sada vam ne mogu konkretno odgovoriti na 
pitanje, međutim, zahvaljujem se na vašim inicijativi. Vodit ćemo računa da realiziramo i ove 
sadržaje koji ste spomenuli. Hvala vam najljepša.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Fabris izvolite, imate riječ.  
 
ROBERTO FABRIS: 
 Dobar primjer uređenog kupališta za osobe s invaliditetom je plaža Koštanje u Rijeci 
koja zadovoljava sve standarde iz Pravilnika o osiguranju pristupačnosti građevina osobama s 
invaliditetom i smanjene pokretljivosti. Vjerujem da Grad Pula može isto imati jednu takvu 
plažu, a napomenuo bih da ovaj kontejner koji sam spominjao da se može postaviti i ovdje 
kod nas u Istri.  
Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Slijedeće pitanje postavlja Mauricio Licul.  
 
MAURICIO LICUL: 
 Dobar večer svima. Hvala na riječi. 
Imao sam ustvari jedno kratko pitanje, međutim, u međuvremenu se još jedno pitanje 
formuliralo. 
Prvo pitanje je za gospođu zamjenicu Gradonačelnicu za gospođu Elenu Puh Belci., vrlo 
kratko. 
Zanima me: da li postoji javni dostup na stranicama Grada Pule službeni dokument, odnosno 
odluka iz kojeg se vidi precizan izračun ekonomske cijene vrtića koji koristite u svim 
lokalnim dokumentima koji imaju veze s time.  
Drugo pitanje je za gospodina Deana Kocijančića, direktora Plinara d.o.o. Pula. 
Čuli smo u više navrata da se prilazi kraju plinofikacije. Zanima me:da li imate, odnosno da li 
posjedujete jedan interni dokument, registar, kakogod želite, o broju potrošača po ulicama 
Grada Pule, vidio sam da znate više manje, prije samog početka plinofikacije i nakon, 
odnosno, sada pri kraju plinofikacije, i ako mi ih se može dostaviti u veoma kratkom 
vremenu.  Hvala.  
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Gospođo Elena Puh Belci izvolite, imate riječ.  
 
ELENA PUH BELCI: 
 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici. 
 Ja ću odgovoriti vrlo kratko. 
 Naravno, da se Odluka nalazi na službenim stranicama Grada Pule. To je Odluka 
Gradskog vijeća. Ako hoćete mogu vam je poslati direktno.  Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Direktor Kocijančić će vam poslati pisani odgovor. 
 Izvolite gospodine Licul, imate riječ.  
 
MAURICIO LICUL: 
 Prihvaćam odgovor pisanim putem, samo da je u neko dogledno vrijeme. Mislim da 
imate registar i da za nekih 7 dana bih mogao odgovor dobiti ili u PDF-u na e-mail, kako vam 
je zgodnije.  
 A što se tiče vašeg odgovora, cijenu vrtića formira Grad, dakle, vi. Mislim da je vrlo 
bitno dobiti jednu detaljnu verziju te Odluke, ne neku paušalnu odluku, to mogu ja naći, nego 
jednu verziju gdje se ustvari može vidjeti koje je smanjenje, recimo, potrošnog materijala i 
sličim stvarima. Ukoliko postoji takva Odluka možete mi je putem e- maila poslati link da 
mogu pogledati, molim na kućnu adresu. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem vijećniku Mauriciu Liculu. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Ivan Lasić. 
 
IVAN LASI Ć: 
Zahvaljujem. 
Gospodine predsjedniče, lijep pozdrav, dobar dan svima. 
Moje pitanje upućujem gospodinu Damiru Prhatu, pročelniku Upravnog odjela za komunalni 
sustav i imovinu. 
 Na predzadnjoj sjednici Gradskog vijeća Grada Pule, pohvalio sam aktivnost koja je 
činjena u Jeretovoj ulici radi zaštite građana koji čekaju autobuse i izrazio sam tada 
vjerovanje da će biti nastavak radova kako bi se do kraja uredilo to autobusno stajalište sa 
natkrivenim objektom da građani i kada je kiša i kada sunce, nisu izloženi tim nepogodama. 
Nisu oni krivi što mi ne možemo naći adekvatno rješenje. Ja se sjećam dok sam bio 
predsjednik Mjesnog odbora da je bila izrađena svojevrsna dokumentacija za koju nije 
suglasnost dala Prometna policija. Međutim, postojeće stanje koje je sada ne zadovoljava 
mandate koji mogu graditi već postoje, a i tamo kao da jednostavno ne želi nitko osuditi da 
učini nešto krajnje korektno i konkretno. rješenje. Prostora ima. Ne može me nitko uvjeriti da 
nema prostora. Hvala Bogu tamo ga ima ispod onog zida, ali treba izvršiti preregulaciju 
prometa. Molim vas, zanima me, gospodine pročelniče, što na tome radite i kada će građani 
dočekati konačno rješenje. Hvala lijepa.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 
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DAMIR PRHAT: 
 Zahvaljujem se na vašem pitanju. 
 Prije svega, znate da smo do sada poduzimali čitav niz aktivnosti kako bismo došli do 
određenog rješenja, ali jedino što mogu predložiti da zajednički Grad Pula, Upravni odjel za 
komunalni sustav i imovinu, Mjesni odbor, Pulapromet, sa projektantima, pokušamo iznaći 
određeno rješenje koje će biti prihvatljivo i na koje možemo dobiti suglasnost MUP-a i onda 
nakon toga to rješenje zajednički realizirati. Zahvaljujem. 
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Lasiću izvolite, imate riječ. 
/I. Lasić: Zahvaljujem. Očekujem da će brzo krenuti aktivnost kako taj problem riješiti. 
Hvala/. 
 Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Viktor Lazarić.  
 
VIKTOR LAZARI Ć: 
 Dobar dan svim prisutnima na današnjoj sjednici Gradskog vijeća.  
 Pitanje postavljam inženjeru Damiru Prhatu, pročelniku Upravnog odjela za 
komunalni sustav i imovinu. 
 Pula je već otvorila FIESTA HELP DESK-FIESTA informacijski centar na 
Giardinima, koji je namijenjen prvenstveno energetskim uštedama u kućanstvu. Građani će 
tamo na jednom mjestu moći dobiti sve informacije o energetskoj učinkovitosti. Zanima me 
na koji način i što Grad Pula konkretno pomaže građanima i kućanstvima u energetskim 
obnovama svojih kuća. 
Zahvaljujem. 
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.  
 
DAMIR PRHAT: 
 Zahvaljujem se na još jednom pitanju. 
 Prije svega taj Info desk je još jedna točka da se približimo našim građanima, 
sugrađanima, poslovnih objektima, da otvorimo još jedan gradski kanal gdje mogu naši 
sugrađani dobiti sve informacije vezano za implementaciju provedbe mjere energetske 
učinkovitosti u svojim domovima i poslovnim sadržajima. Sigurno je da će tamo na jednom 
mjestu moći dobiti sve informacije koje su im potrebne. Tamo će biti izloženi određeni 
eksponati, biti će dostupni određeni materijali, sve informacije, praktički za provedbu mjera 
energetske učinkovitosti, ali isto tako i za prijavu na čitav niz otvorenih natječaja kada je u 
pitanju taj segment. 
 Do sada smo isto tako održavali Info dane na kojima je bila prezentacija čitavog niza 
proizvoda tehnoloških rješenja, gdje su se isto tako mogli naši sugrađani mogli upoznati sa 
mogućnostima realizacije određenih projekata vezano za energetsku učinkovitost. Održavane 
su radionice za najmlađe gdje su se mogli upoznati na koji način mogu razmišljati o 
sutrašnjici. Ono što je najvažnije da smo do sada proveli nekoliko javnih poziva. Kao što 
znate Gradsko vijeće Grada Pule je prošle godine donijelo novu Odluku o sufinanciranju 
pročelja, fasada, građevina, koje se više ne odnose samo na starogradsku jezgru, nego na 
čitavo područje Grada Pule, gdje se može praktički financirati maksimalni iznos od 50.000,00 
kuna, za projektnu dokumentaciju 4.000,00 kuna, ali isto tako za izradu energetskog 
certifikata do 4.000.00 kuna.  
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 Do sada smo proveli dva javna poziva. Jedan je bio vezan za nabavku i izgradnju 
solarnih kolektora, gdje je Grad Pula sufinancirao navedene projekte do 15.000,00m kuna. A 
što se tiče same nabavke vanjske stolarije i uređenje fasada, isto putem javnog poziva, ukupno 
sufinanciranje je bilo do 35.000,00 kuna. Sigurno da na tome nećemo stati. U pripremi su i 
novi projekti energetske učinkovitost. Uvjeren sam da ćemo vrlo brzo moći predstaviti još 
jedan plot projekt gdje ćemo isto tako prezentirati određene mogućnosti za provedbu mjera 
energetske učinkovitosti. 
 Hvala najljepša. 
 
ROBRT CVEK: 
 Gospodine Lazariću izvolite, imate riječ. 
/V. Lazarić: Zadovoljan sam odgovorom/. 
  Slijedeće pitanje postavlja gospodin Zrinko Kajfeš. 
 
ZRINKO KAJFEŠ: 
 Hvala predsjedniče.  
 Za Gradonačelnika je pitanje. 
 Gradonačelniče, ozbiljan ste čovjek, već treći mandat za redom obnašate dužnost 
Gradonačelnika. Ta činjenica govori sama po sebi jako puno. Isto tako, najbolji ste učenik 
Ivana Nina Jakovčića. Ta činjenica govori sama po sebi jako puno, sama za sebe jako puno. 
Jako puno sredstava trošite za PR agencije. No, usprkos, i ne trošite ih uzalud, to se vidi na 
vašoj komunikaciji. I usprkos svim tim sredstvima, šegrtovanje Jakovčiću, tri mandata... 
 /R.Cvek: Postavite pitanje!. Dobit ćete opomenu/. 
Zbog čega ? 

/R. Cvek: Zato što trebate postaviti pitanje/. 
Imam 3 minute za postaviti pitanje. 

/R.Cvek: Postavite pitanje/. 
Hoćete li mi dozvoliti da postavim pitanje ? 

/R.Cvek: Postavite pitanje/. 
Ali, molim vas, nemojte me prekidati. 

/R.Cvek: Ne na taj način. Postavite pitanje/. 
Hoćete mi zabraniti kako ću ja postaviti pitanje !? 

/R.Cvek: Postavite pitanje/.  
Hoćete mi dozvoliti da postavim pitanje ? Povreda Poslovnika!  
 /R.Cvek: na koji članak Poslovnika je povreda ?/ 
Ovako, gospodine Cvek, članak 60. Dakle, povreda Poslovnika, članak 60.  

/R.Cvek: Gospodine Kajfeš, postavite pitanje/.. 
Dozvolite mi da postavim pitanje Nemojte me prekidati. Hoćete me prekidati, 

/R. Cvek: Postavite pitanje/. 
Ok, dakle, Gradonačelniče, često vam se događa, bez obzira na sve to, ja neću reći da 

su to nekakvi kiksevi i da su nekakvi gafovi, ali dogodi vam se često da sadržajno, ja se 
nadam da se to nesvjesno vam se događa, potvrđujete upravo ono što verbalno želite negirati. 
Dakle, najbolji je onaj primjer gdje ste ocijenili samog sebe dvojkom kada ste ocjenjivali 
Vladu, ali neću se na to vratiti, vratiti ću se na regionalizaciju i decentralizaciju. 

Pitanje koje sam prošli put postavio, pobjegli ste od regionalizacije i decentralizacije, i 
samim tim što ste pobjegli od tog pitanja regionalizacije i decentralizacije, pokazuje zaista da 
je ta regionalizacija i decentralizacija za vas ustvari jedna floskula, odnosno ako ćemo 
govoriti o prioritetu, onda je to nekakav kvazi prioritet, jer priznati ćete da je jako čudno da 
bježite od nečega što je vaš prioritet, da je još čudnije da taj prioritet proglašavate 
nepodobnom temom za ovo Gradsko vijeće i govorite da se o tome razgovara na nekakvim 
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tribinama na kojima se ne može sasvim sigurno razgovarati i institucionalizirati 
regionalizaciju i decentralizaciju. Najčudnije od svega je da podržavate Vladu koja već tri i 
pol godine dodatno centralizira državu. Ja vas zaista smatram ozbiljnim i očekivao sam od 
vas, kao ozbiljnog čovjeka, da ćete navesti niz projekata, niz ideja, niz stvari koje ovo 
Gradsko vijeće, koje gradske službe i koje ste vi inicirali i poticali prema državnoj upravi. I 
evo pitanje je, gospodine Cvek, što ste to poticali, dakle, koje su to inicijative, koji su to 
prijedlozi išli od ovog Gradskog vijeća i od vas kao Gradonačelnika, prema državnoj upravi.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć: 
 Mogli ste pročitati moju biografiju koja je objavljena na Internetu da sam studirao u 
Puli i u Puli sam završio ekonomski fakultet. Nakon toga sam upisao poslijediplomski, 
nažalost, prošlo je već deveta godina na ovoj dužnosti, pa jednostavno radne obveze mi ne 
dozvoljavaju da ga dovršim. Ali reći ću, nije pristojno s vaše strane pokušavati me na taj 
način omalovažavati. To vam sigurno ne služi na čast. S druge strane vi konstantno 
pokušavate od ove gradske vijećnice napraviti nekakvu politiku parlaonicu. Imate vašu 
stranku, imate razne press konferencije kojima se možete uvijek obratiti javnosti, vašim 
građanima. Ali ja kao Gradonačelnik, ne zbog mene Borisa Miletića, već zbog institucije 
Gradonačelnika, kojeg su birali građani ovoga grada, neću dozvoliti da mi vi sa te strane 
držite nikakve lekcije! 
 Kada govorimo o projektima, u ovih 9 godina možemo pričati o uređenju studentskog 
kampusa, možemo pričati o uređenju kružnog toka kada ulazimo u Pulu, možemo pričati o 
uređenju javne odvodnje i gradnji oborinskog kanala Dolinka u more, možemo pričati o 
početku izgradnje nove Opće bolnice, možemo pričati o izgradnji nove škole, možemo pričati 
o izgradnji sportskih objekata. Mislim da bi lista bila poduža. I u pravu ste, potrebno je s 
vremena na vrijeme neke stvari i podsjetiti. Potrebno je, a i ovaj grad neovisno o tome koje je 
boje Vlada Republike Hrvatske, sa institucijama Vlade morate surađivati, jednako tako kao 
što se surađuje sa institutom Predsjednika države, neovisno o kojoj se političkoj opciji radi. 
To naprosto nalaže politička kultura i odgovornost izvršne vlasti ukoliko želi dobro svojim 
građanima, a ja to u svakom slučaju želim.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Kajfeš izvolite, imate riječ.  
 
ZRINKO KAJFEŠ: 
 Vjerojatno je gospodin Ardemio Zimolo u pravu kada kaže da se „žalimo upravi 
Vodovoda“, možda bi bolje uprava vodovoda odgovorila od Vas. 
 No ono što sam pitao de facto niste odgovorili. Dakle, sadržaja na odgovor nema. Ja 
sam postavio jedno pitanje o regionalizaciji, decentralizaciji i o projektima koje Gradsko 
vijeće i Vi kao Gradonačelnik ste potaknuli. Valjda imate nekakvu arhivu i možete izvući sve, 
sva mišljenja, sve ideje, sve inicijative koje je ovo Gradsko vijeće poslalo prema određenim 
državnim institucijama ili prema nekome drugome. To bi bile nekakve inicijative i Gradskog 
vijeća i vas osobno vezano uz nešto što bi trebalo biti nekakav vaš prioritet, a toga nema. To 
je prazna priča.  

No, jednu drugu stvar. Ni na kraj pameti nije mi vas podcjenjivati, za razliku od vas 
što ste prošli put na Gradskom vijeću rekli da vam se predsjednica Kolinda Grabar Kitarović i 
da vam se, vi ste rekli dopredsjednik Stranke, on nije dopredsjednik Stranke, on je 
potpredsjednik Sabora, gospodin Rajner, da su se vama došli pokloniti. To ste rekli, poslušajte 
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si izvještaj. Meni ni na kraj pameti ne pada reći da ste se vi išli pokloniti na Pantovčak 
Predsjednici. 
 
ROBERT CVEK: 

Gospodine Kafeš istekle su vam dvije minute. 
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  

 
BORIS MILETI Ć: 

Vi pokušavate politizirati, a ja sam na vaše pitanje pokušao konkretno odgovoriti, jer 
vaše pitanje je upravo glasilo - koje su to bile inicijative ovoga Grada prema državi i njih sam 
počeo nabrajati. Spominjao sam cestogradnju, spominjao sam odvodnju, da sam spominjao 
izgradnju škole, izgradnju sportskih objekata, početak gradnje nove Opće bolnice, inicijativu 
da se bivše vojne zone stave u funkciju. Doista, lista je poduža i postoji arhiva. Pa svake 
godine upravo kako smo informirali građane, a vi se tome protivite, ali ja ću na tome ustrajati 
koliko god se vi tome protivili, tiskamo brošuricu o realiziranim najbitnijim projektima u 
ovome gradu kako bi porezni obveznici znali u što su se njihova sredstva utrošila. Ja sam sa 
ove govornice rekao i ja ću ponoviti. Meni je drago da Predsjednica države, prijašnji 
predsjednici države, poštuju istarski Statut, jer je upravo vaša Stranka njega pokušala negirati 
i suspendirati. I što je bitno za istarski Statut, bitka je trajala dugi niz godina, da bi 2003. 
godine bio usvojen. I ako ćemo pričati o nekakvim demokratizacijama vaša Stranka je htjela 
negirati volju birača Istre kada je imenovalo nekakvo kvazi tijelo, Vijeće za Istru, nije se 
htjela prihvatiti volja istarskih građana. Prema tome nemojte mi držati političke lekcije ovdje. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.  
 Sa time smo iscrpili listu za postavljanje pitanja.  

Prelazimo na 2. točku dnevnog reda.  
 
 
 
AD - 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 14. SJEDNICE 
  GRADSKOG VIJEĆA OD 08.04.2015. GODINE  
 
 Vijeće je bez primjedbi sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 
«SUZDRŽANIM» glasom, usvojilo  
  SKRAĆENI ZAPISNIK 
  sa 14. sjednice Gradskog vijeća od 08.04.2015.godine 
 
 
 
 
AD – 3  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA  
  DETALJNOG PLANA URE ĐENJA „ICI – ISTRA CEMENT  
  INTERNATIONAL PULA“ 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLI Ć, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno ređenje.  
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
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2 .Odbora za prostorno uređenje, kom. gosp. i stambene odnose (predsjednik: Bruno 
Nefat), 
3. Odbora za razvoj (predsjednik: Zrinko Kajfeš), vijećnici su dobili na tabletu. 

(sjednicu je zbog obaveza napustio Alen Damijanić pa vijeće ima 22 člana) 
 
Vijeće je bez rasprave sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

O D L U K U 
  o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja 
  „ICI – Istra cement international Pula 
  
AD – 4  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI DOPUNA 
  PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA PULE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLI Ć, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno ređenje.  
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2 .Odbora za prostorno uređenje, kom. gosp. i stambene odnose (predsjednik: Bruno 
Nefat), 
3. Odbora za razvoj (predsjednik: Zrinko Kajfeš), vijećnici su dobili na tabletu. 
 
U raspravi je sudjelovao BRUNO NEFAT, u ime Kluba nezavisnih vijećnika.  
 
Vijeće je bez rasprave sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

 O D L U K U 
o izradi dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 

 
 
 
AD – 5  DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
  PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2014. GODINU 
 
AD – 6  DONOŠENJE ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA 

 ZA 2014. GODINU 
 
Za točku 5. i 6. objedinjena je rasprava. 
 

Predlagatelj za ove točke dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu. 
 Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
 2. Odbora za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić, vijećnici su dobili na 
tabletu. 
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 U raspravi su sudjelovali: MAURICIO LICUL, u ime Klub nezavisnih vijećnika, 
MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENA STRANKA; u raspravi 
za vijećnike: BRUNO NEFAT, GORDANA PETERŠIĆ, BRUNO NEFAT replika, 
RADENKO OGNJENOVIĆ, DIANA KUKI Ć DASKO, VESNA SAJIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja.  
 
 Predsjednik zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 5. i 6., te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo pod 
 Toč.5  GODIŠNJI  
  izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2014. godinu 
  
 Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo pod 
 Toč.6.   O D L U K U  
   o raspodjeli rezultata za 2014. godinu 
 
 
 

AD – 7.  DONOŠENJE:  
a) Odluke o otpisu zatezne kamate na glavnicu duga (Dimitrievski Miroslav) 
b) Odluke o otpisu zatezne kamate na glavnicu duga (Baruk čić Debora) 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije 

i opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2. Odbora za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić, vijećnici su dobili na tabletu. 

 
U raspravi je sudjelovao BRUNO NEFAT. 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku a) i b), te nakon 

glasanja utvrđuje da je 
Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo: 
 
a) O D L U K U  

  o otpisu zatezne kamate na glavnicu duga (Dimitrievski Miroslav) 
 
Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo: 
 
b)  O D L U K U 

  o otpisu zatezne kamate na glavnicu duga (Barukčić Debora) 
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AD – 8  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU PRIJEDLOGA IZJAVE O 
  PREUZIMANJU POSLOVNOG UDJELA U DRUŠTVU PULA  
  PARKING D.O.O., PRIJEDLOGA ODLUKE O POVE ĆANJU  
  TEMELJNOG KAPITALA I ODLUKE O IZMJENI IZJAVE O  
  OSNIVANJU PULA PARKING D.O.O. TE IZJAVE O OSNIVAN JU  
  DRUŠTVA S  OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU PULA PARKING  
  d.o.o. 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT , pročelnik Upravnog odjela za 
komunalni sustav i imovinu. 
 
 Izvješća nadležnih radnih tijela:  
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
 2. Odbora za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić, vijećnici su dobili na 
tabletu. 
 
 Vijeće je bez rasprave sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 
«SUZDRŽANIM» glasom, donijelo 
  
  O D L U K U  
  o prihvaćanju Prijedloga Izjave o preuzimanju poslovnog udjela u Društvu 
  Pula Parking d.o.o., Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i  
  Odluke o izmjeni Izjave o osnivanju Pula Parking d.o.o. te Izjave o osnivanju  
  Društva s ograničenom odgovornošću Pula Parking d.o.o. 
 
 
 
 
AD - 9  DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU I PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA 
  U KORIST ISTARSKE ŽUPANIJE  RADI IZGRADNJE TURISTI ČKO- 
  UGOSTITELJSKOG CENTRA KOMPETENCIJA PULA  
  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dao DAMIR PRHAT , pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu. 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
  1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
 2.Odbor za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stamb. Odnose (predsjednik: 
Bruno Nefat), vijećnici su dobili na klupe.  
 
 Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  O D L U K U 
  o osnivanju i prijenosu prava građenja u korist Istarske županije radi izgradnje  
  Turističko-ugostiteljskog centra kompetencija Pula 
 
 
 
 



 

 24

AD - 10  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVR ĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  
  IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA 
  U PULI-POLA 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za izbor i imenovanja u čije je ime VIKTOR 
LAZARI Ć, predsjednik Odbora, podnio uvodno obrazloženje. 
Izvješće nadležnog odbora: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik:Marko Martinčić), vijećnici su 
dobili na tabletu. 

Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRĆANIH» glasova, donijelo 
 
Z A K L J U Č A K 

 o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
 Županijskog suda u Puli-Pola 
 
(prijedlog : 1. Stjepan Jaklin, Pula, Ulica Brist 17; 2. Josip Rojnić, Pula, Tršćanska 17; 
3. Ratka Radobuljac, Pula, Grožnjanska 22; 4. Veljko Zenzerović, Pula, Koparska 33;) 

 
 

Ovime je dnevni red iscrpljen i predsjednik zaključuje 15. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule. 
 
 

Sjednica je zaključena u 19,15 sati. 
 
 
 
Klasa: 021-05/15-01/61 
Urbroj:      
Pula, 07.5.2015. 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
PREDSJEDNIK         ZAPISNIK VODIO 
ROBERT CVEK v.r.         IVAN KLARI Ć v.r. 


